Εκπαιδευτικός: Τσουμάνη Ελπίδα


· Συμπληρώνω τις παρακάτω προτάσεις βάζοντας τα ρήματα στον Αόριστο.
Κατάληξη σε –ησα:

Ο Γιάννης ..................... να πάει σχολείο (αργώ).

Δεν .................. πολύ γρήγορα στο τηλέφωνο (απαντώ).

Εγώ πάντως ....................... με τη συμπεριφορά του (απορώ).


Κατάληξη σε – ισα:

.................... με ευκολία την εικόνα στο χαρτί (σχηματίζω).

Τον .................... . Ήταν ίδιος με τη φωτογραφία (αναγνωρίζω).

.................... όλος ο τόπος (μυρίζω).

Κατάληξη σε –υσα:
Ο ήλιος ....................... με μεγαλοπρέπεια πίσω από τα βουνά (δύω).

.................... με ευκολία τον κόμπο (λύνω).

Κόσμος πολύς ..................... τα πεζοδρόμια (κατακλύζω).

Κατάληξη σε – εισα:

Τον .................. έξω (κλείνω).

Του .................. πολλά χρήματα (δανείζω).

Με ............................ για τις καλές προθέσεις του (πείθω).


Κατάληξη σε –οισα:

............................ τα νούμερα και βρήκε το σωστό αποτέλεσμα (αθροίζω).

· Να τοποθετήσεις τα ρήματα των παρενθέσεων στον Παρατατικό:

Χτες, όλο το απόγευμα, ο Γιώργος (διαβάζω) ................................. τα αγγλικά του, (γράφω) ................................. την έκθεση του και (λύνω)................................. τα προβλήματα των μαθηματικών. Την ίδια ώρα η αδερφή του η Μαρία (ζωγραφίζω) ................................. το χάρτη της και τον (μπογιατίζω) ................................. με μαρκαδόρους. Εγώ καθόμουν στον καναπέ και (πλέκω) ................................. μια ζακέτα. Με τη ματιά μου (χαϊδεύω) ................................. τα παιδιά και τα (καμαρώνω) .................................
που (κάνω) ................................. τις εργασίες τους με τόση πολλή προσο​χή. 
· Να συμπληρώσετε τον παρακάτω πίνακα σχηματίζοντας όλους τους χρόνους για τα ρήματα που σας δίνονται, στο πρόσωπο και στη φωνή που είναι το κάθε ρήμα.
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Όταν τονίζονται στην κατάληξη


 -ώ
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